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“This expensive, glossy world is where I’ve been headed all along. Limos and
flowers; waxed eyebrows and designer clothes from Barneys. These are my people; this
is where I’m meant to be.” 

&#8211;Becky Bloomwood

Universally beloved by readers, Sophie Kinsella’s national bestseller, Confessions of a
Shopaholic, introduced the irrepressible one-woman shopping phenomenon, Becky
Bloomwood. Now, in this hilarious follow-up, Becky and her credit cards are headed
across the Atlantic....
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With her shopping excesses (somewhat) in check and her career as a TV financial guru
thriving, Becky’s biggest problem seems to be tearing her entrepreneur boyfriend,
Luke, away from work for a romantic country weekend. And worse, figuring out how to
“pack light.” But packing takes on a whole new meaning when Luke announces
he’s moving to New York for business&#8211;and he asks Becky to go with him! 

Before you can say “Prada sample sale,” Becky has landed in the Big Apple, home of
Park Avenue penthouses and luxury department stores. 

Surely it’s only a matter of time until she becomes an American TV celebrity, and she
and Luke are the toast of Gotham society. Nothing can stand in their way, especially
with Becky’s bills miles away in London. 

But then an unexpected disaster threatens her career prospects, her relationship with
Luke, and her available credit line! Shopaholic Takes Manhattan&#8211;but will she
have to return it?
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在这一部里，Becky再一次因为疯狂的购物毁了自己的前途，甚至波及到男友。未曾想
男友也要承担一部分责任。还是无脑的爱情故事，最后皆大欢喜。疯狂沉迷于作者的小
说中，准备把她所有的作品都找来看完
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-----------------------------
没有上一本精彩 但是Becky这次真的是惹了大麻烦
也许只有在小说里才能让她每次都逢凶化吉 但是乐观积极的情绪才是最重要的吧
我也要这样乐观积极才好

-----------------------------
hey,这么一本书我读了3个月！！！！ 好吧我喜欢那姑娘的性子~
我就在二手书店那么随手一挑~

-----------------------------
可爱的迷糊小妞

-----------------------------
疯狂沉迷这一系列！！！

-----------------------------
和第一本一样，中段平淡，后段高潮，可惜浪不算大。

-----------------------------
如果是同样内容的中文畅销书，我想我压根不会看一眼。可是一拿到Sophie的书，总
是难以放下，虽然都是些生活琐事，小小心思，却总是跃然纸上，让人欲罢不能。有时
在想，如果翻译成中文会怎样？结果是，会觉得好肤浅，好无聊，也许每种语言都有自
己的美。

-----------------------------
shopaholic系列其实就是一个买买买的故事~女主人公最可爱的地方就是总说一些拙劣
的谎来掩盖和麻痹自己败家的事实，而且还圆不回去~有时候她异想天开的想法让人
忍不住想翻白眼，可是遭遇困境时的灵光一闪和奋力一搏又让人无法不喜欢~结局很甜
，不枉我熬夜看完了~

-----------------------------
第一本英文原文小说，看完再来分享好了

-----------------------------
It's easy to read as there is a series about the character, and it's very attractive for



women because we love shopping and love to read about shopping things.

-----------------------------
2017.9.26 finishes at Suzhou Juzi.
文字一般，情节三分，对女主遭遇的感同身受和最后追求自己梦想的结尾再加一分。

-----------------------------
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书评

看完了第一本后很久才开始看着第二本。当初在北京外文书店看见的时候书店有一点点
优惠就买了3本，好快就把第一本看完了觉得巨好看无比。虽然说一直是搞英语的但是
并不喜欢看原文小说，里面的人名让我头疼，看到半途已经全然不记得这位Mr.是谁了
。...  

-----------------------------
这本书是我在北京五道口那买的盗版书 it's not all about shopping but finding ur own
place in Manhattan 后面很感人呢 推荐  

-----------------------------
Shopaholic Takes Manhattan is the sequel of Sophie Kinsella's Confessions of a
Shopaholic. It's a story about the drama happens in Becky and Luke's life when they
leave London to New York. Becky is a successful financial expert in Moring Coffee, a
televisio...  

-----------------------------
捧着这本书，在阳光四溢的午后，时不时在书中看见自己的影子，yea, this is exactly
what I felt when I indulge myself into shopping malls, market fairs, seasonal sales in
various places... ...从头到尾，尽情的拥抱幽默语言带来的愉悦.  
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